

TRADEMARK ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	12/31/1992

CONVEYING PARTY DATA

Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
Etablissements Steiner Freres S.A.R.L.		12/31/1992	CORPORATION: FRANCE

RECEIVING PARTY DATA

Name:	Coats Sartel Loisirs
Street Address:	22 rue de la Tannerie
City:	Wattrelos (North)
State/Country:	FRANCE
Entity Type:	CORPORATION: FRANCE

PROPERTY NUMBERS Total: 1

Property Type	Number	Word Mark
Registration Number:	0822941	ROYAL PARIS

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (704)444-1111
Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.
 Phone: 704 444 1000
 Email: marie.poveromo@alston.com
 Correspondent Name: Brian M. Davis
 Address Line 1: 101 S. Tryon Street, Suite 4000
 Address Line 2: Bank of America Plaza
 Address Line 4: Charlotte, NORTH CAROLINA 28280-4000

DOMESTIC REPRESENTATIVE

Name: Brian M. Davis
 Address Line 1: 101 S. Tryon Street, Suite 4000
 Address Line 2: Bank of America Plaza

OP \$40.00 0822941

Address Line 4: Charlotte, NORTH CAROLINA 28280-4000

NAME OF SUBMITTER:

Brian M. Davis

Signature:

/Brian M. Davis/

Date:

07/16/2007

Total Attachments: 2

source=331282 MERGER#page1.tif

source=331282 MERGER#page2.tif



**Dominique BLANCHET - Gérard DEPOND
Jean-Pierre ROLLET**

Notaires Associés

ATTESTATION

JE SOUSSIGNE Me Gérard DEPOND, Notaire associé à MEHUN SUR YEVRE (Cher) certifie que la Société à Responsabilité Limitée "ETABLISSEMENTS STEINER FRERES" dont le siège est à VERSAILLES (Yvelines) 12 rue de Montreuil, a été absorbée par la Société Anonyme "COATS SARTEL LOISIRS" dont le siège est à Watrelos (Nord) 22 rue de la Tannerie, immatriculée au registre du commerce et des Sociétés de Roubaix Tourcoing sous le numéro B 348 275 314 - SIREN 348 275 314

TANT aux termes d'un acte sous seing privé en date à Watrelos (Nord) du 31 décembre 1992, enregistré à ROUBAIX NORD le 11 janvier 1993, folio 23 bordereau 13, contenant traité de fusion-absorption par la Société "COATS SARTEL LOISIRS" Société absorbante, de la Société "ETABLISSEMENTS STEINER FRERES" Société absorbée.

Qu'AUX TERMES d'un acte reçu par moi le 22 septembre 1995, contenant traité de fusion-absorption de la S.A.R.L "ETABLISSEMENTS STEINER FRERES" par la S.A COATS SARTEL LOISIRS, qui a fait l'objet d'un dépôt de pièces.

Pour servir et valoir ce que de doit

FAIT A MEHUN SUR YEVRE (cher)
le 12 février 2003



certifié véritable à la date
du 12 FEVRIER 2003

52 bis, avenue Jean-Chatelet - BP 39 - 18500 MEHUN-SUR-YÈVRE

Téléphone : 02.48.23.02.50 - Télécopie : 02.48.57.27.22 - Compte CDC n° 40031 000010000136776 U Clé 38

28, rue Ludovic Martinet - 18310 - GRACAY

Téléphone : 02.48.51.40.33 - Télécopie : 02.48.51.27.72

Heures d'ouverture : 9 h à 12 h - 14 h à 18 h (17 h le samedi) - ETUDE FERMÉE LE LUNDI

Société civile professionnelle titulaire d'un Office Notarial - Membre d'une association agréée, le règlement par chèque est accepté

6825NZ01.max

TRADEMARK
REEL: 003581 FRAME: 0040

**Dominique BLANCHET - Gerard DEPOND
Jean-Pierre ROLLET
Notary Partners
CERTIFICATE**

I THE UNDERSIGNED Counsel Gerard DEPOND, Notary Partner at MEHUN SUR YEVRE (Cher) do hereby certify that the Private Limited Company "ETABLISSEMENTS STEINER FRERES" whose registered office is at 12 rue de Montreuil, VERSAILLES (Yvelines), has been taken over by the Public Limited Company "COATS SARTEL LOISIRS" whose registered office is at 22 rue de la Tannerie, Wattrelos (North), registered at the Roubaix Tourcoing Commercial and Companies Registry under number B 348 275 314 - Co. Reg. No. 348 275 314.

BOTH under a private document under hand dated Wattrelos (North) of the 31st of December 1992, registered at ROUBAIX NORTH on the 11th of January 1993, folio 23 docket 13, containing a Deed of Merger by Take-Over by the Company "COATS SARTEL LOISIRS" the acquiring Company, of the Company "ETABLISSEMENTS STEINER FRERES", the target Company.

AND UNDER an instrument received by me on the 22nd of September 1995, containing a Deed of Merger and Take-Over of the Private Limited Co. "ETABLISSEMENTS STEINER FRERES" by the PLC COATS SARTEL LOISIRS and that has been the subject of a deposit of documents.

To serve and avail where needful
DATED MEHUN SUR YEVRE (Cher)
on the 12th of February 2003

Certified true as at the 12TH OF FEBRUARY 2003